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INTERPELACJA

u

Na posiedzeniu Komisji Budzetowo Gospodarczej, w dniu 03.04.2013 roku,

poinformowal Pan, ze zostala podpisana umowa na usluge doradztwa prawnego i

reprezentacji prawnej w sprawach zwiazanych z rozliczeniem i odzyskaniem podatku

VAT Miasta Marki. W zawiazku z powyzszym, prosze 0 nastepujace infonnacje:

• Nazwa i dane adresowe finny.

• Zakres rzeczowy umowy, to jest jakich inwestycji dotyczyc beda czynnosci

polegajace na odzyskaniu podatku VAT.

• Jaki jest spodziewany poziom finansowy odzyskania VAT-u.

• Jaki jest przewidziany czas potrzebny na zakonczenie rozliczeri z wszystkich

inwencji wskazanych w pkt. 2.

• Jaki jest procent prowizji, od odzyskanej kwoty, jaka bedzie wyplacona finnie
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•
•

•

wymienionej w pk.l.

Jaki byl spos6b pozyskania firmydoradczej.

Z jakimi innymi firmami byly powadzone rozmowy oraz negocjacje dotyczace

nawiazania wsp6lpracy.

Czy pracownicy Urzedu Miasta moga zrealizowac zadanie we wlasnym

zakresie. Jezeli nie, to czego im brakuje?

Z wyrazami szacunku

(-)

Jacek Orych

Radny Miasta Marki
(dokum ent podpisany elektronicznie}
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